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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2021.gada 17.novembris                                                  protokols Nr. 19/2021. 
  

Sēde izsludināta 12.11.2021.plkst. 18:56 

Sēde atklāta 17.11.2021. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu R.M.;  

2. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu (J.B);  

3. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novadā tiek izīrētas dzīvojamās telpas 

kvalificētiem speciālistiem" apstiprināšanu;  

4. Par  bijušā Baldones  novada iestādes “ Baldones sociālais dienests” likvidāciju  un Ķekavas 

novada pašvaldības iestādes „Sociālais dienests” nosaukuma precizēšanu;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada sociālais dienests” nolikuma 

apstiprināšanu;  

6. Par saistošo noteikumu „Pašvaldības aģentūras “ Ķekavas sociālās aprūpes centrs” nolikums” 

apstiprināšanu;  

7. Par bijušā Baldones  novada iestādes “Baldones sociālā aprūpes centra “ Baldone” likvidāciju. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

8. Par "Ķekavas novada kapsētu apsaimniekošanas noteikumi" apstiprināšanu;  

9. Par Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 20.oktobra saistošo noteikumu Nr. 33/2021 “Par 

kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu tirdzniecība Ķekavas novadā” precizēšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma “Mētras”, Baldones pagastā, zemes vienības piešķiršanu nomā S.H.;  

11. Par 2014.gada 10.marta lauku apvidus zemes nomas līgums Nr.21-19/14/15 termiņa 

pagarināšanu;  

12. Par 2016.gada 21.jūlija zemes nomas līguma Nr.21-19/16/34 termiņa pagarināšanu;  

13. Par kanalizācijas nosēdakām pašvaldības nekustamā īpašuma "Akotu iela", Alejās, Ķekavas 

pagastā;  

14. Par apbūves tiesības izsoli uz pašvaldībai piederošo zemes vienību Kalnu iela 15, Baložos;  

15. Par nekustamā īpašuma (zemes) Rīgas ielā 28, Baldonē,  atsavināšanas procesa uzsākšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rīgas ielā 11, Baldonē;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Skautu ielā 18, Baldonē;  

18. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi” Saulgožos, Ķekavas pagastā, 

īstenošanai- Cirsmas ielā 14;  

19. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, īstenošanai - Celmiņu iela 26;  

20. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, īstenošanai - Celmiņu iela 55;  

21. Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, īstenošanai - Līdumu iela 14;  

22. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Mālu ielā 46, Odukalnā, 

Ķekavas pagastā;  
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23. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Dārznieki” 

teritorijā, Odukalnā, Ķekavas pagastā;  

24. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā "Āraiši", Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā;  

25. Par detālplānojuma “Stirpas” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos Akas 

iela 1, Akas iela 3, Kartupeļu iela 6, Kartupeļu iela 8, Kartupeļu iela 10 , Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā;  

26. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, “Mailītes”, 

“Rūsas”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

27. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Barši”, Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā;  

28. Par Ķekavas novada domes 22.09.2021. lēmuma Nr. 40 "Par detālplānojuma „Meža iela 35” 

grozījumu izstrādes atkārtotu uzsākšanu  nekustamajiem īpašumiem Meža ielā 35 un Čamaņu 

ielā 1, Baložos, Ķekavas novadā" atcelšanu daļā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

29. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējumu privātām vispārējās pamatizglītības iestādēm” 

apstiprināšanu;  

30. Par Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības nolikuma apstiprināšanu;  

31. Par Baldones Kultūras centra nolikuma apstiprināšanu;  

32. Par Ziemassvētku rotājumu konkursu;  

33. Par valsts un pašvaldības budžeta dotāciju izlietošanu Ķekavas novada pašvaldības  izglītības 

iestāžu izglītojamo brīvpusdienām. 

Finanšu komitejas jautājumi  

34. Par "Komandējuma noformēšanas, atskaites iesniegšanas un izdevumu atlīdzināšanas 

nolikums" apstiprināšanu;  

35. Par Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu amatā.  

Piebalsotie jautājumi  

36. Saistošie noteikumi “Par pabalsta piešķiršanu sadzīves apstākļu uzlabošanai Ķekavas 

novadā”; 

37. Par deputātu pilnvaru apturēšanu. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Jolanta Jansone, Jānis Zvaigzne, Edgars Melnieks, Juris Križanovskis, Aija Videniece, Linda 

Zaķe, Vera Kļaviņa. 

Sēdē nepiedalās: Kristīne Legzdiņa, Aigars Vītols, Indra Priede. 

  

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  
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Par darba kārtību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 15:45) 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniegti trīs priekšklikumi, komentē savu 

priekšlikumu un aicina Jēkabsoni komentēt savus priekšlikumus.  

Jēkabsone komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Lūdzu iekļaut Domes sēdes darba kārtībā 37. PIEBALSOJAMO  jautājumu: Saistošie 

noteikumi “Par pabalsta piešķiršanu sadzīves apstākļu uzlabošanai Ķekavas novadā” un 

izskatīt to kā darba kārtības 7. jautājumu. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Darba kārtības 8.jautājumu par Baldones sociālās aprūpes centra likvidāciju izskatīt  pirms 

jautājuma par Ķekavas novada pašvaldības aģentūras "Ķekavas sociālās aprupes centrs" 

nolikuma apstiprināšanas 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par deputātu pilnvarām un izskatīt kā otro. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Tiek sakārtota darba kārtība atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 17.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

37. 
Par deputātu pilnvaru apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:10) 

Par jautājumu ziņo Aija Videniece -  izpildot likumu normas tika pārbaudīti sadarbībspējīgi 

Covid-19 vakcinācijas sertifikāti, kā rezultātā konstatēts, ka diviem deturātiem sertifikātu nav, 

tāpēc sagatavots lēmuma projekts par divu deputātu pilnvaru apturēšanu. 

Skaidrojumus par situāciju un veicamajām darbībām sniedz Zvaigzne. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Videniece, Keisters, Variks, Geduševa, 

Žilko.  

Žilko informē, ka iesniedzis priekšlikumu lēmuma projekta labojumiem. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Geduševa, Keisters, Andris Vītols, Pozņaks, Jerums, Baire, Andris Vītols otrreiz, Baire 

otrreiz, Keisters otrreiz, Pozņaks otrreiz, Ceļmalnieks, Geduševa otrreiz. 

Žilko pauž savu sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atbilstoši likumam lemjošās daļas 1.punktā nomainīt "17.novembri" uz "15.novembri". 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Atturas” – 2 (Agnese Geduševa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Lemjošās daļas 1.punktu izteikt šādā redakcijā: 1. Apturēt Ķekavas novada domes deputātu 

Kristīnes Legzdiņas un Aigara Vītola deputāta pilnvaras. 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 4 (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Valts Variks, 

Viktorija Baire), “Atturas” – 1 (Agnese Geduševa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks priekšlikumu atbalstīja, jo lēmuma projektā jau ir trešais punkts, kas pasaka, ka 

lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi un šodien ir 17.datums, tāpēc nav lielas nozīmes, vai 

pirmajā punktā ir vai nav ierakstīts šis datums. 

Baire balsoja pret, jo pēc būtības priekšlikums ne ar ko neatšķiras no esošās redakcijas, un 

lēmums stāsies spēkā no 17.nevis no 15.datuma. 

 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Arnolds Keisters), "Atturas" – 3 (Agnese Geduševa, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Nepiedalās” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apturēt Ķekavas novada domes deputātu Kristīnes Legzdiņas un Aigara Vītola deputāta 

pilnvaras. 

Lēmums Nr. 37. pielikumā.  

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Pozņakam prieks, ka citi deputāti sadzirdēja viņa teikto, ka Satversme un citi likumi ir jāpilda un 

cer, ka arī turpmāk deputāti rīkosies atbilstoši likumiem. 

Baire balsojumā atturējās, jo pēc būtības lēmums ir vajadzīgs, bet tajā ir nekorekts tā spēkā 

stāšanās laiks. 

Keisters balsoja pret, jo uzskata, ka deputātus ievēl tauta un darba devējs ir vēlētājs, tāpēc viņam 

nav pieņemami ierobežot citu deputātu tiesības. 

Geduševa neatbalstīja lēmumu, viņa izmantoja Satversmē dotās tiesības un pauda savu viedokli, 

kas pilnībā sakrīt ar Keistera teikto. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:40 līdz 10:45. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

SOCIĀLO  LIETU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

1. 
Par dzīvojamo telpu izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:51:20) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iedzīvotāja iesniegums ar lūgumu piešķirt 

dzīvojamās telpas daļu, pēdējā personas dzīvesvieta bija Ķekavas novadā, saņemta izziņa par 

trūcīgas personas statusu un personas īpašumā nav dzīvojamās platības. Komiteja secināja, ka šī 

ir persona, kurai jāsniedz palīdzība, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par dzīvojamās platības 

daļas piešķiršanu uz laiku līdz 2022.gada 31.janvārim.  
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt R.M. ¼ daļu dzīvojamās telpas Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, līdz 2022.gada 31.janvārim. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

2. 
Par īres līguma atjaunošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:54:25 ) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iedzīvotājas iesniegums ar lūgumu atjaunot sociālā 

dzīvokļa īres līgumu, konstatēts, ka personai piešķirts trūcīgas personas statuss, personai noteikta 

invaliditāte, parādu par dzīvojamo platību nav, kopš iepriekšējās īres līguma atjaunošanas 

tiesiskie apstākļi nav mainījušies, tāpēc ir pamats pagarināt īres līgumu. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atjaunot sociālā dzīvokļa Strēlnieku ielā 1-5, Baldonē, Ķekavas novadā, īres līgumu ar J.B. 

uz sešiem mēnešiem. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 
 

 

3. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 1:56:57) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – noteikumu projektu izskatīja Īpašumu un Sociālo lietu 

komitejā, par pamatu ņemti Ķekavas novada noteikumi, jo Baldones novadā atbalstāmo lokā bija 

iekļautas arī citas cilvēku kategorijas. Šajos noteikumos atbalstāmās specialitātes ir izglītība un 

sociālā aprūpe un sociālie pakalpojumi. Baldonē bija plašāks atbalstāmo profesiju loks, tomēr 

dzīvē izrādījās, ka pieprasījums ir šīm amatu kategorijām. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 



 7 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.40/2021 “Kārtība, kādā 

Ķekavas novadā tiek izīrētas dzīvojamās telpas kvalificētiem speciālistiem”  un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 3. pielikumā.   

 

 

4. 
Par iestādes likvidēšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:00:07 ) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – jautājumu izskatīja Sociālo lietu un Finanšu komitejas un 

guva atbalstu. Pēc būtības abu novadu sociālie dienesti tiek apvienoti vienā, ar šī lēmuma 

stāšanos spēkā tiks uzsākts Baldones sociālā dienesta likvidācijas process, kurš aprakstīts lēmuma 

projektā, notikušas pārrunas ar abu sociālo dienestu pārstāvjiem, rasts risinājums abu dienestu 

sadarbībai, tāpēc uzskatāms, ka process būs veiksmīgs un rezultēsies ar vienota sociālā dienesta 

izveidošanu.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone, Zvaigzne. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Līdz 2021.gada 31.decembrim likvidēt Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones 

Sociālais dienests”, pievienojot to Ķekavas novada pašvaldības iestādei „Sociālais dienests”.  

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par nolikuma apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:10:00) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – nolikumu izskatīja gan Sociālo lietu komitejā, gan Finanšu 

komitejā, un abas komitejas sniedza pozitīvu atzinumu. Nolikuma pamatā ir Ķekavas sociālā 

dienesta nolikums, papildinājumi veikti tieši struktūrā, agrāk bija tikai viena nodaļa atbalstam 

ģimenei ar bērniem, bet šobrīd paredzētas trīs nodaļas, tāpat tiek likvidēts sociālā dienesta 

vadītāja vietnieka amats, un vadītāja prombūnes laikā viņu aizvietos kāds no nodaļu vadītājiem, 

kuru vadītājs nozīmēs ar rīkojumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada sociālais dienests” 

nolikumu.  

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

36. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:13:00) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone -  noteikumi izstrādāti saistībā ar likuma normu izmaiņām 

attiecībā uz mājokļa pabalstu, kuras vairs neiekļaujas esošajos saistošajos noteikumos, kas paredz 

pabalstu tikai tad, ja ienākumu līmenis ir zem 200 euro, tomēr lielākais skaits pensiju ir ap 350 

euro, kas nozīmē, ka mājokļa pabalstam viņi nekvalificējas. Problēma ir ne tikai mūsu pašvaldībā, 

bet visā Latvijā, jo krasi pieauguši gan siltuma, gan elektronerģijas tarifi. Pašvaldība konsultējās 

ar atbildīgajām ministrijām un Latvijas pašvaldību savienību, kas iesaistījusies šī jautājuma 

risināšanā, un viņi deva padomu veidot atsevišķu pabalstu līdz brīdim, kamēr tiks sakārtots 

jautājums ar valsts mērķdotāciju šī pabalsta izmaksāšanai. Viens no veidiem ir palielināt 

koeficientu ar kuru rezina GMI, un Ķekavas novads ir viens no pieciem novadiem, kas šo 

koeficientu jau pielieto, un tā radās šie saistošie noteikumi, kas strādās līdz gada beigām, jo valsts 

strtuktūras sola rast risinājumu  valsts mērķdotācijai 30 līdz 50% apmērā no pabalsta apjoma, 

tāpat tiks rasts risinājums šī koeficienta palielināšanai. Sociālo lietu komiteja un Finanšu 

komiteja šos saistošos noteikumus atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.44/2021 “Par pabalsta 

piešķiršanu sadzīves apstākļu uzlabošanai Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 36. pielikumā.  
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par iestādes likvidēšanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:20:45) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – lēmuma projektu izskatīja un atbalstīja Sociālo lietu un 

Finanšu komitejas. Process nosaukts par likvidāciju, jo jānodrošina izmaiņas sociālo 

pakalpojumu reģistrā, kur kā pakalpojuma sniedzējs vairs nepastāvēs Baldones sociālās aprūpes 

centrs, tāpat jāveic izmaiņas publiko iestāžu reģistrā. Lēmuma projektā aprakstīta procedūra, kā 

abas iestādes faktiski tiks apvienotas. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Līdz 2021.gada 31.decembrim likvidēt Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Sociālās 

aprūpes centrs “Baldone””, pievienojot to Ķekavas novada pašvaldības aģentūrai “Ķekavas 

sociālās aprūpes centrs”. 

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

7. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:23:47) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – nolikums izskatīts gan Sociālo lietu, gan Finanšu komitejā, 

par pamatu ņemts Ķekavas aģentūras nolikums. Jaunajā struktūrā iekļausies arī Baldones 

sociālās aprūpes centrs, kā atsevišķa nodaļa, attiecībā uz amatiem, tad aģentūras direktors rada 

iespēju atteikties no vietnieka par labu vēl vienam sociālajam aprūpētājam, tāpat viņu prombūtnes 

laikā aizvietos kāds no nodaļu vadītājiem, saskaņā ar rīkojumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Cīrule, Jēkabsone. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.41/2021 “Pašvaldības 

aģentūras “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” nolikums” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  
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ĪPAŠUMU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

8. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 2:28:27) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šādi noteikumi bija gan Ķekavā, gan Baldonē, tāpēc bija 

nepieciešams tos apvienot, ko darba grupa arī paveica. Noteikumos paredzēti iekšējie kārtības 

noteikumi, kapavietas piešķiršanas kārtība, apbedīšanas kārtība, kapu kopšanas un uzturēšanas 

noteikumi un administratīvā atbildība. Komiteja noteikumus atbalstīja 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Melnieks, Keisters, Variks, Putniņa, Zvaigzne. 

Putniņa iesniegusi priekšlikumu un komentē to. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Keisters, Pozņaks, Putniņa, Variks, Ceļmalnieks, Keisters otrreiz.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas –  

Pielikumā ailē platums noteikt "divvietīga kapa vieta - 3 m, trīsvietīga - 4 m, četrvietīga - 

5m. 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, atbilstoši labo lēmuma projektu un Žilko aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.42/2021 “Ķekavas novada 

kapsētu apsaimniekošanas noteikumi” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 3:10:54) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – sagatavoti precizējumi saistošajos noteikumos saskaņā ar 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības minisrijas iebildumiem attiecībā uz tirgojamām 

precēm. Komiteja sniedza pozitīvu atzinumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Variks, Žilko, Andris Vītols. 
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Baire iesniegusi priekšlikumu un to komentē. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Baire, Keisters, Putniņa, Variks, Baire otrreiz, Putniņa otrreiz. 

Žilko nodod sēdes vadību Geduševai. 

Turpinās debates, piedalās Jerums. 

Geduševa izsludina sēdē pārtraukumu. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:40 līdz 12:45. 

Žilko atsāk sēdi, slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Papildināt saistošo noteikumu 5.punktu, nosakot kā tirdzniecības vietu pašvaldības īpašumā 

Skolas iela 1, Ķekavā un Skolas iela 2A, Ķekava autostāvvieta. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Žilko balsoja pret, jo viņa ieskatā šis priekšlikums kontekstā ar jau šā brīža regulējumu un 

epidenioloģisko situāciju un to, ko šai vietā varētu darīt, neuzlabo epidenioloģisko situāciju. 

Variks balsojumā atturējās, jo sākotnējais priekšlikums atšķīrās no pēdējā brīdī koriģētā, tomēr 

atgādina, ka Ķekavas parks ir izgreznots par godu valsts svētkiem un tajā ierodas apmeklētāji, 

tāpēc viņam liekas pārsteidzīgi šo vietu atvēlēt tirdzniecībai, kas apgrūtinātu cilvēku nokļūšanu 

parkā. 

Putniņa balsoja pret, jo balsojot par radītu situāciju, ka noteikumi, kurus dome apstiprināja, 

nestātos spēkā vēl kādu laiku, kas radītu vēl sliktāku situāciju tirgotājiem. 

Baire balsoja par, jo ja domei ir iespēja palīdzēt majražotājiem, tad tā ir jāizmanto. 

 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt precizējumus Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 20.oktobra saistošajos 

noteikumos Nr. 33/2021 “Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu tirdzniecība 

Ķekavas novadā”, precizējot tos jaunā redakcijā.  

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  
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10. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:55:53) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu privātpersonai tiek piešķirta nomā zeme uz 10 

gadiem zem šai personai piederošajām būvēm, un noteikta nomas maksa atbilstoši saistošajiem 

noteikumiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt S.H. nomā pašvaldības īpašumā esošo zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8025 

012 0058 un adresi “Mētras”, Baldones pagasts, Ķekavas novads, 0,2029 ha platībā, uz 10 

gadiem ar mērķi – ēku (būvju) uzturēšana.  

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

 

 

11. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:57:53) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgi, kā iepriekš, uz pašvaldības zemes Dzērumos atrodas 

privātpersonai piederošas būves, tikai šai gadījumā līgums jau noslēgts 2014.gadā, tomēr termiņš 

iet uz beigām, tāpēc līgums tiks pagarināts vēl uz desmit gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un T.M. 2014.gada 10.martā noslēgtajā lauku 

apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/14/15  termiņu līdz 2032.gada 1.janvārim. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  
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12. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 4:00:01) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis jautājums ir par mazdārziņa nomu, ar šo lēmumu tiks 

pagarināts zemes nomas līgums vēl uz trīs gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un S.Š. 2016.gada 21.jūlijā noslēgtajā 

zemes nomas līgumā Nr.21-19/16/34. 

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par kanalizācijas nosēdakām pašvaldības īpašumā  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:01:32) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – konstatēts, ka privātpersonai piederošas kanalizācijas 

nosēdakas vēsturiski izbūvētas daļēji uz pašvaldības zemes. Tā kā šai vietā nav centrālo 

kanalizācijas tīklu, tad īpašnieks lūdz saskaņojumu, ka akas atrodas uz pašvaldības zemes. Ar šo 

lēmumu tiks akceptēta kanalizācijas aku atrašanās uz pašvaldībai piederošas zemes, tāpat tiks 

slēgta vienošanās, kurā īpašnieks apņemas saskaņot būvprojektus, ja tādi ielai tiktu izstrādāti, kā 

arī pieslēgties centrālajiem tīkliem, ja tādi tiks izbūvēti. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt ar nekustamā īpašuma “Viļņi”, īpašnieku V.P. vienošanos, ar kuru tiek saskaņota 

V.P. pilnvarotās personas E.P. 2021.gada 15.oktobra iesniegumā norādīto kanalizācijas 

nosēdaku atrašanās Ķekavas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Akotu iela”, kā arī 

tiek noteikta kanalizācijas nosēdaku demontāžas kārtība un ekspluatācijas aizsargjoslas 

nodibināšanas kārtība. 

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  
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14. 
Par apbūves tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:04:22) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – jautājums par auto mazgātuvi Baložos, kuru uzņēmējs 

nevarēja realizēt uz savas zemes Baložu centrā, jo bija iedzīvotāju iebildumi, kā kompromiss tiek 

piedāvāts zemes gabals Kalnu ielā 15, uzņēmējs arī iesniedzis iesniegumu, kurā lūdz šo zemi 

piešķirt nomā, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par apbūves tiesību izsoli, kas atbilst teritorijas 

plānojumā noteiktajam funkcionālajam zonējumam, lēmumā arī apstiprināti izsoles noteikumi un 

izsoles komisija.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Križanovskis, Variks, Zvaigzne. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt apbūves tiesību uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošo zemes vienību Kalnu iela 

15, Baložos, apstiprināt izsoles noteikumus un izsoles komisiju. 

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 

 

15. 
Par zemes īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:14:26) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atļaut uz 

nomaksu iegādāties zemes īpašumu, jo uz zemes atrodas šai personai piederoša ēka, šobrīd ēku 

īpašniekam ir spēkā esošs nomas līgums. Pēc lēmuma pieņemšanas tiks uzsākts atsavināšanas 

process un pasūtīts zemes vērtējums pie sertificēta vērtētāja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt nekustamā īpašuma – zemesgabala Rīgas ielā 28, Baldonē, atsavināšanas procesu. 

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:15 līdz 13:40. 

 
Žilko atsāk domes sēdi. 
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ATTĪSTĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:44:15) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums ar lūgumu izstrādāt zemes 

ierīcības projektu ar mērķi sadalīt zemes vienību, kuras platība ir 1,6 ha, trīs daļās, no kurām 

divas būs apbūvei un viena inženierkomunikācijām, jeb ceļam.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vīgriezes”, Baldonē, 

zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:46:46) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemes ierīcības projekts izstrādāts pamatojoties uz Baldones 

domes šā gada maija lēmumu, zemes vienība 1,46 ha platībā sadalīta trīs daļās no kurām divas 

paredzētas apbūvei un viena ceļam. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt SIA "Apriņķa mērnieks" zemes ierīkotājas C.D. izstrādāto zemes ierīcības 

projektu nekustamā īpašuma “Mīļkalni”, Baldonē, zemes vienībā. 

Lēmums Nr. 17. pielikumā.   

 
 

 

18. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 4:48:35) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis un nākamie trīs lēmuma projekti skar viena un tā paša 

detālplānojuma teritoriju, visos gadījumos saņemts personu iesniegums ar lūgumu slēgt 
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administratīvos līgumus par detāplānojuma realizāciju, lai varētu turpināt savrupmāju izbūvi. 

Detāplānojums apstiprināts 2009.gadā, realizēta tikai zemes sadale, bet nav izbūvēta 

infrastruktūra. Izvērtējot situāciju pašvaldība secina, ka prasība izbūvēt centrālos tīklus ir 

nesamērīga, tāpat šādi līgumi jau ir noslēgti ar citiem detrālplānojuma zemes īpašniekiem. 

Salīdzinot ar citiem līgumiem, šajos administratīvajis līgumos papildus iekļauts punkts ar atsauci 

par to ka pašvaldība negarantē iespēju attīstīt infrastruktūru tādā mērā, lai nodrošinātu 

bērnudārzu vai skolas pieejamību, vai centrālos tīklus, kuriem tuvākajā laikā varēs pieslēgties. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis, Zvaigzne, Variks, Pozņaks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Variks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izslēgt Administratīvā līguma 5.4.punktu. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Karina Putniņa, Viktorija Baire),  

“Pret”- 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu ar SIA “DT Capital” par detālplānojuma “Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Cirsmas ielā 14,  

ņemot vērā šajā lēmumā izdarītos secinājumus.  

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  

 

 

19. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:18:43) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – faktiskie apstākļi, kā iepriekšējā lēmumā, tikai jautājums skar 

citu adresi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izslēgt Administratīvā līguma 5.4.punktu. 

Atklāti balsojot 
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ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Viktorija Baire),  

"Pret”- 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Edgars 

Brigmanis, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire),  

"Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu ar E.K. par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Celmiņu ielā 26, ņemot vērā šajā 

lēmumā izdarītos secinājumus.  

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 5:21:46) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izslēgt Administratīvā līguma 5.4.punktu. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Pret”- 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 3 (Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – 2 (Arnolds 

Keisters, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Noslēgt administratīvo līgumu ar V.V. par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Celmiņu ielā 55, ņemot vērā šajā 

lēmumā izdarītos secinājumus.  

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par administratīvā līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 5:24:45) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izslēgt Administratīvā līguma 5.4.punktu. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

"Pret”- 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 2 (Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – 2 (Arnolds 

Keisters, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt administratīvo līgumu ar M.V.par detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, realizācijas kārtību nekustamajam īpašumam Līdumu ielā 14, ņemot vērā šajā 

lēmumā izdarītos secinājumus.  

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:27:31) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – persona iesniegusi lūgumu atļaut izstrādāt detālplānojumu, lai 

sadalītu zemes gabalu uz pusēm. Šobrīd zemei lietošanas mērķis ir individuālā dzīvojamo māju 

apbūve un tāds tas arī tiks saglabāts. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Križanovskis, Variks, Pozņaks. 
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Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma Mālu ielā 46, Odukalnā, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 
Variks pauž viedokli par savu balsojumu – balsoja par, jo uzskata, ka iedzīvotāju šķirošana 

nenotiek un skaidro kāpēc. 

 

 

23. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:34:51) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemes vienība ir 2 ha liela un ar detālplānojumu tā sadalīta 

piecās parcelēs, no kurām četras ir apbūvei un viena ceļam. Detālplānojums ir apstiprināts un 

stājies spēkā, tāpēc īpašnieks lūdz piešķirt parecelēm adreses un lietošanas mērķus, ko arī paredz 

sagatavotais lēmuma projekts.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus parcelēm detālplānojuma 

“Dārznieki” teritorijā, Odukalnā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  

 

 

24. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:36:54) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts iesniegums no personas, kura lūdz atļauju izstrādāt 

detālplānojumu sava 1,24 ha lielā zemes gabala sadalīšanai apbūvei, šobrīd zemes lietošanas 

mērķis ir lauksaimniecība. Komiteja jautājumu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Āraiši”, Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par saistošo noteikumu publicēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:38:45) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir vecais 2009.gada detālplānojums, īpašnieks vēlas tajā 

veikt grozījumus, lai pārkārtotu iekšējās robežas un celtu savrupmājas un dvīņu mājas. Komiteja 

atbalstīja lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Stirpas”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

grozījumu izstrādi saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:40:39) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemes gabala īpašnieks ir tas pats attīstītājs, ka iepriekšējā 

jautājumā, tikai detālplānojums šim īpašumam vēl nav izstrādāts, tāpēc attīstītājs vēlas izstrādāt 

detālplānojumu ar tādu pašu mērķi – būvēt savrupmājas un dvīņu mājas. Komitejā lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, “Mailītes”, “Rūsas”, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, īpašuma sadalei un savrupmāju un/vai dvīņu māju  

būvniecībai saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 26. pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:42:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šis ir tas pats attīstītājs, tikai šai zemes gabalā viņš vēlas 

būvēt daudzstāvu mājas, auto stāvvietas, labiekārtot teritoriju. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Barši”, Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par domes lēmuma atcelšanu daļā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:44:37) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir tehnisks jautājums, jo septembrī dome atļāva uzsākt 

detālplānojuma grozījumus ar mērķi pārkārtot Meža ielas sarkanās līnijas, bet šobrīd saņemts 

iesniegums, ar kuru īpašniece atsakās uzsākt grozījumus. Loģiski būtu atcelt visu lēmumu, tomēr 

to nevar darīt, jo tad būs spēkā vēl vecāks 2011.gada domes lēmums, tāpēc sagatavots šāds 

lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atcelt Ķekavas novada domes 2021. gada 22. septembra lēmuma Nr. 40 “Par 

detālplānojuma „Meža iela 35” grozījumu izstrādes atkārtotu uzsākšanu nekustamajiem 

īpašumiem Meža ielā 35 un Čamaņu ielā 1, Baložos, Ķekavas novadā” lemjošās daļas 2., 3., 

4. un 5. punktu. 

Lēmums Nr. 28. pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

29. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:47:25) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – līdzfinansējums tiks piešķirts privātajām izglītības 

iestādēm, kuras realizē vispārējās izglītības programmas, un kurās izglītību iegūst Ķekavas 

novadā deklarēti izglītojamie. Līdzfinansējums vienam bērnam paredzēts 50 euro mēnesī. 

Pievienots aprēķins, kuru izstrādājusi Izglītības, kultūras un sporta pārvalde, par to, kā mainītos 

izdevumi, palielinot finansējumu. Šobrīd ir 280 bērni, kuri mācās privātajās izglītības iestādēs un 

pieaugums būtu 52,46%. Jautājumu izskatīja Izglītības, kultūras un sporta komiteja un Finanšu 

komiteja, un sniedza pozitīvu atzinumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, viņš redz ka Cīrule iesniegusi priekšlikumu un aicina to komentēt. 

Cīrule skaidro savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Zaķe, Baire, Kļaviņa, Variks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Geduševa, Jerums, Keisters, Geduševa otrreiz, Jerums otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules –  

Izteikt SN 2.punktu šādā redakcijā: 2. Līdzfinansējums vienam izglītojamam mēnesī ir 65.00 

euro. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, 

Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Ineta 

Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.43/2021 “Par 

līdzfinansējumu privātām vispārējās pamatizglītības iestādēm” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

30. 
Par atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:18:47) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir algu izlīdzināšanas nolikums kas pamatojas uz 

Ķekavas nolikumu, Izglītības pārvaldes darbinieki veikuši precīzus aprēķinus un noteikuši algu 

griestus un minimālo likmi, kas no nākamā gada būs 900 euro. Valsts šobrīd maksā 830 euro, 

Baldonē tie bija 890 euro un pārējo summu piemaksā pašvaldība. Lai izlīdzinātu atalgojumus, tad 

budžetā papildus nepieciešami 300 tūkstoši euro. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Kļaviņa, Cīrule, Zaķe. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  

 

 

31. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:27:11) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – izstrādāts Baldones kultūras centra nolikums, šobrīd 

centrs darbojas bez nolikuma, tāpēc tas steidzami jālabo. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Romanovska, Baire. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baldones kultūras centra nolikumu.  

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  
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32. 
Par Ziemassvētku rotājumu konkursu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:33:52) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir skaists pasākums, lai veicinātu sabiedrības iesaisti 

Ziemassvētku noskaņas radīšanā. Ar lēmumu tiks apstiprināts konkursa nolikums un konkursa 

komisija, kas vērtēs pieteiktos objektus, labākajiem piešķirs balvas. Ir paredzēts arī balvu fonds, 

tiks noteikta iedzīvotāju simpātija. Konkursā varēs pieteikties arī pašvaldības iestādes, kurām 

būtu jārāda piemērs un jāaicina iesaistīties arī citus, lai izgaismotu māju fasādes un teritorijas, 

tāpat paredzēts, ka objekti būs jāuztur līdz 14.janvārim. Komitejas lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Muceniece, Līcis, Žilko, Keisters. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Keisters, Baire, Geduševa. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ziemassvētku rotājumu konkursa „Uzmirdzi Ķekavas novadā” nolikumu un 

tāmi.  

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  

 

 

33. 
Par budžeta dotāciju izlietojumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:44:31) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis jautājums ir saistīts ar pārtikas pakām. Tā kā 

pandēmija turpinās un visu laiku ir kāda klašu grupa, kura mācās attālināti, tad šo bērnu 

ēdināšanu nodrošina ar pārtikas pakām. Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejā un Finanšu komitejā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izlietot valsts budžeta dotāciju Ķekavas novada administratīvajā teritorijā attiecīgās 

izglītības iestādes 1. - 4. klases izglītojamiem brīvpusdienu nodrošināšanai par attiecīgo 

laika posmu, kad Ministru kabinets ir noteicis vai izglītības iestādes vadītājs ir pieņēmis 

lēmumu mainīt mācību procesa organizāciju uz attālinātu mācību procesu, brīvpusdienas 

nodrošinot pārtikas paku veidā.  

Lēmums Nr. 33. pielikumā.  
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FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

34. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:47:28) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – atbilstoši normatīvajiem aktiem ar šā gada 1.jūliju ir izveidots 

jauns novads, līdz ar to jānosaka vienota kārtība attiecībā uz komandējumiem un atskaišu 

noformēšanu. Finanšu pārvalde precizējusi Ķekavas noteikumus un ar šo lēmumu būtu 

jāapstiprina jaunā nolikuma redakcija, bet spēku zaudēs iepriekšējie normatīvie akti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nolikumu „Komandējuma noformēšanas, atskaites iesniegšanas un izdevumu 

atlīdzināšanas nolikums”. 

Lēmums Nr. 34. pielikumā.  

 

 

 

35. 
Par izpilddirektora ievēlēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:50:39) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saskaņā ar normatīvajiem aktiem domei jāapstiprina viens no 

diviem bijušo novadu izpilddirektoriem, tomēr saņemts Baldones izpilddirektores iesniegums, ar 

kuru viņa atsakās pretendēt uz šo amatu, un tāpēc Žilko jaunā novada izpilddirektora amatam 

virza bijušā Ķekavas novada izpilddirektori. Materiāliem pievienota arī šajā gadā veiktā 

izpilddirektores novērtēšanas anketa. Žilko atgādina, ka šo amatpersonu jāievēl ar vēlēšanu 

zīmēm un tāpēc būs nepieciešama skaitīšanas komisija. Viņš norāda, ka šorīt e-pastos deputāti 

saņēma administrācijas izveidoto balsošanas kārtību. 

Zvaigzne paskaidro, ka saskaņā ar likumu Par pašvaldībām, izpilddirektora ievēlēšana notiek ar 

vēlēšanu zīmēm, tomēr par cik sēde daļēji notiek attālināti, tad jāpiemēro cita kārtība. Zvaigzne 

apraksta darbības, kādas katram būs jāveic, lai izpildītu balsošanas procedūru. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Keisters, Žilko, Jansone. 

Žilko iesniedzis priekšlikumu balsu skaitīšanas komisijas sastāvam un to komentē. 

Balsu skaitīšanas komisijai izvirzītie kandidāti piekrīt izvirzīšanai amatā. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Baire.   

Žilko slēdz debates un aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumu 
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Priekšlikums no Jura Žilko –  

Par balsu skaitīšanas komisijas sastāvu noteikt - A.Keisters, I.Romanovska, G.Līcis. 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Žilko aicina Balsu skaitīšanas komisijai uzsākt darbu, un izsludina sēdē pārtraukumu. 

Sēdē pārtraukums no plkst.16:15 līdz plkst. 17:05. 

 

Žilko atsāk domes sēdi, viņš dod vārdu Balsu skaitīšanas komisijas priekšsēdētājam Arnoldam 

Keisteram. 

Keisters nolasa balsošanas protokolu un paziņo balsošanas rezultātus. 

 

 

Atklāti un vārdiski balsojot ar vēlēšanu zīmēm  

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt Jolantu Jansoni Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora amatā.  

Lēmums Nr. 35. pielikumā.  

 

Žilko sveic izpilddirektori ar ievēlēšanu amatā, novēl darba sparu, izturību un pacietību. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Geduševa atbalstīja Jansones kandidatūru, augstu vērtē viņas pieredzi, spējas un zināšanas, 

uzskata, ka pašvaldības darbā ļoti svarīgs profesionālais segums, tāpat spējas sastrādāties ar 

kolēģiem un vadīt kolektīvu, un Jansonei tas izdodas. Geduševa vēl spēku un izturību, nedaudz 

vairāk stingrības, kuras realizēšanā sola palīdzību, lai mazinātu neizpildes un kavējumus. Viņa vēl 

veiksmi, novēl priecīgus svētkus un pirmssvētku vakaru.  

Variks balsoja par un novēl Jansonei ražīgu darbu, saskaņotu darba procesu ar kolēģiem un 

veiksmi. 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 17:20. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


